CultureTalk Yemen Video Transcripts: http://langmedia.fivecolleges.edu
Yemeni Arabic transcript:
ل: طيب بالنسبة للأشغال، الأشغال والتطور ومثلا الشركات كانت موجودة من قبل ولا...
س: لأ، ماكانش في شركات ولا كان في حاجات، كانت في حاجات ملك الدولة...

م: في أشغال..

س: بس أشغال يعني كانت أشغال محدودة، ماكانتش أشغال، في كان أشغال مع الدولة. في ناس يعني في ناس يشتغلوا من نفوسهم يعني قطاع خاص، قطاعات خاصة، القليل، أقلية. لكن دلحينه دحين فين الآن،  الآن القطاع الخاص كله الآن... القطاع الخاص ينافس قطاع الدولة بكثير.

ل: هذا أحسن يعني؟

س: للأحسن ها! يعني القطاع الخاص الآن أطور أكثر من قطاع الدولة. كل البلاد كلها قطاعات خاصة. ومرتفع البلاد كلها من القطاع الخاص. 

English translation:

L: Well as for jobs, jobs and development and companies, were they here before…?
S: No, there weren’t any companies or things, there were things but owned by the government…

M: There are jobs… 

S: But the jobs were limited, there weren’t [many] jobs. There were jobs with the government. There were some people who had their own businesses, I mean private sector, but they were few. But now the private sector … the private sector now competes with the government sector.
L: You mean this is better?

S: Better, yes! I mean the private sector now has improved more than the government sector has. The whole country is [filled] with private sectors. [Most] of the country’s income is from the private sector.
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